
Protokół Nr 198
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 grudnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1400. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski.

Członkowie Zarządu: Jarosław Staciwa i Dariusz Banasik uczestniczyli
w posiedzeniu zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, którego
przedmiotem jest świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym
i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

3. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do treści

zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad. 2

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

- Pani Barbara Panek omówiła przebieg postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, którego przedmiotem jest świadczenieusług pocztowych w obrocie
krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich. Kwota,
którą zamawiający zarezerwował na ten cel wynosi 991.343,80 zł, natomiast
jedyna oferta, która wpłynęła, to oferta Poczty Polskiej Spółka Akcyjna
w Warszawie na kwotę 1.081.386,90 zł. Podkreśliła, że oferent załączyłwszystkie
wymagana dokumenty zgodnie ze specyfikacją warunków zamówienia. Poprosiła
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o podjęcie decyzji, czy zwiększamy kwotę zabezpieczenia na ten cel do kwoty
złożonej w ofercie. W przeciwnym wypadku należy unieważnić postępowanie.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poprosił o wypowiedzenie

się członków Zarządu w tej kwestii.
Głos zabrała Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz, stwierdzając, że na
przestrzeni kilku ostatnich lat usługi pocztowe wzrosły kilkukrotnie.

Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

stwierdzając, że wobec wycofania się z rynku usług w zakresie tego asortymentu
firmy In-Post, Poczta Polska nie ma konkurencji i zdani jesteśmy na ich ofertę.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że nie mamy innego
wyjścia i konieczne jest zabezpieczenie kwoty do wysokości oferty,
tj. 1.081.386,90 zł i poddał wniosek pod głosowanie. Członkowie Zarządu

jednogłośnie podjęli decyzję o zabezpieczeniu kwoty 1.081.386,90 zł.

Wobec powyższego, Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec
otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie wyboru najkorzystniejszej

oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, którego
przedmiotem jest świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym

i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

Uwag do projektu w/w uchwały nie było .

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr131/2021

w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3
Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku, o godzinie 1415 Przewodniczący

Zarządu zakończył obrady.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował Zbigniew Sadorski

3!J.~.~ ..~44 '
Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec ............ /1 .
2



Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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